
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 2 – 2016  
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2016-02-08  § 14 – 28 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Tomas Cassanelli, Janne Flodin, Robert Rehammar, Maria 

Carlsbogård, Katarina Eriksson 
  

  Ansvarig 
§ 14 Öppnande 
 
§ 15 Dagordning 
 
§ 16 Föregående 
        Protokoll 

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 17 Ekonomi Kolla avtalet med kopieringsmaskinen. 
 
Lite kvar att göra på resultatet för 2015 några uppgifter som 
saknas. 
 
Genomgånga av preliminär budget. Beslut på nästa möte. 
Preliminär budget mailas ut inför nästa möte. 
 
Maria har kollat med speedledger och idrottonline – behöver 
stämma av avgifterna med Thomas T.  
 
Avtal ICA Maxi 2016, vi har november-december i 
tomglashanteringen. 
Föreningsdag utanför ICA Maxi - i Augusti 
 
Styrelsen godkänner att Pojkar 05 har ett konto i föreningens 
namn. Nedanstående har teckningsrätt för densamma. 
Teckningsrätten på konto i Swedbank skall stå på Reine 
Börjesson 720330-5011 och Helena Börjesson 770121-4986. 
 

Thomas T 
 
Maria/Jan
ne/Kalle 
 
Janne 
 
 
Maria/ 
Thomas T 

§ 18 Sponsring 
 

Herr och dam sponsring till matchprogram personliga sponsorer 
för varje spelare á 1000:- 
Inriktning - sälja varje match till sponsor för 2000:- ger gratis entre 
för all publik 

Kalle 

§ 19 Fotboll 
 

Herrlaget lite kärvt med folk men ser ändå hoppfullt ut. Kan bli 
svårt att få ihop B-lag. Ytterligare en ledar behövs till laget, gärna 
en spelande tränare. 
 
Damlaget är inte heller så många på träningarna men har koll på 
läget. 
 
Åtets sommarfotbollskola planeras till 13-16/6. Tre dagar för de 
yngre spelarna och fyra för de äldre. 
 

 
 
 



§ 20 Innebandy 
 

Två raka förluster för laget – de flesta i laget spelar också fotboll 
och det påverkar säkert.  
 

 

§ 21 Gymnastik 
 

Vårterminens grupper, 5 st, har kommit igång. 
Tankar finns om att erbjuda gymnastik för 7-åringar. 
 

 

§ 22 Kanslirapport  Uppdaterar polisrapporten med rätt siffror och anmäla till Folksam 
 
Konstgräsplanen hyrs ut till Diseröd, Hermansby,  
Kärvt med plats vissa tider när det bara är konstgräs vi får göra en 
prioritet eftersom alla vill träna samma tider. 
15/2 kommunala bidragen 
25/2 statliga bidragen 
 
Fortfarande ingen respons från arbetsförmedlingen om extra kraft 
Katarina kan hjälpa Kalle i fortsatt jakt. 
 
Janne och Kalle har träffat kommune för att skriva avtal för 
dagbarnvårdarnas inhyrning på fredagar. Förslaget är att vi tar 
hand om städningen efter fredagarna. Ersättning för detta är ej 
klar. 

Janne 
 
 
 
 
 
 
 
Kalle/ 
Katarina 

§ 23 Föreningens 
organisation/ 
Föreningsutveckling 

Fortsatta diskussioner kring olika roller i en större styrelse (förslag 
på namn som diskuterades inom parantes, notera att detta bara är 
ett arbetsunderlag i styrelsen):   
      - Ordförande    
      - Kassör       
      - Sekreterare    
      - Fotboll senior   
      - Fotboll ungdom  
      - Arrangemang  
      - Marknad  
      - Anläggning  
      - Utbildning  
      - Innebandy  
      - Gymnastik  
      - Boule  
      - IdrottOnline, Ibis, Fogis - Inköp material 
 
Katarina, Maria, Kalle har lite namn att jobba på till nästa möte. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Katarina/ 
Maria/ 
Kalle 

§ 24 Inför årsmötet 
 

Janne ordnar annons i KP  
Nyhet på hemsidan om årsmötet 

Janne 
Thomas T 

§ 25 Övriga frågor Robert kom med förslag om att stora lokalen kan användas som 
replokal för band här ute. 
Maria visade förslag på Mössa och Halsduk de som var på mötet 
tyckte att vi skulle beställa dessa, miniantal är 50st/pryl.  
Återkommer med mugg och mini-lagtröja 
 
Katarina informerade från Integrationsmötet försök till Idrottskola 
för ensamkommande barn. Nästa möte är 11/2 och handlar om 
Leader Södra Bohuslän – Ett projekt med sju kommuner i södra 

 
 
 
 
 
 
Katarina 
 
 



 
 
 
 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Maria Carlsbogård 
Ordförande   Sekreterare  

Bohuslän. Det kan finnas projektmedel att söka. Kalle och ev. 
Robert går.  
 
Gym till källaren fixa lite småsaker till rehabband, pilatesboll mm 
Maria fixar från Intersport vi kollar lite annat.  
 
Maria har köpt in en spis på Blocket till stora lokalen som ho 
skänker till föeningen.  
 
Kalle informerade från Idrottsrådet angående kommunens 
utredning om bidrag och taxor. En politisk inriktning är att det ska 
vara samma kostnad för den aktive oasvett idrotter, Detta innebär 
en utjämning där vissa idrotter förlorar och andra vinner på det. 
Förslag på att ändra driftsbidraget från 30% till 50% av 
kostnaderna. Positivt för oss.  
Om föreningarna vill utöka sin verksamhet utifrån ett socialt 
perspektiv ska det finnas mer pengar att söka.  
Inbjudan till alla föreningar kommer inom en månad. 
 
Samarbete barnens dag/RUF-dagen och samarbete med kyrkan 
om aktiviteter runt fotbolls-EM. 
Tomas C tar kontakt med Joel K. 
 
Föreningar i Kungälv har fått fråga om att arrangera en match 
med TV-laget – vi konstaterar att vi inte tar på oss något sådant. 
 
Idé – kan vi ordna aktiviteter för vuxna, löpträning ?  
 

 
 
 
Maria/ 
Katarina/ 
Janne 
 
 
 
Kalle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tomas C 

§ 26 Planering 2016 Huvudstyrelsemöten 2016 
– måndagar kl 18.30; 
7/3, 4/4, 2/5, 13/6 
 
Årsmöte 17/3 19:00 
Vårens arbetsdag 16/4 9:00-12:00 
Idrottens dag 28/5 
 

 

§ 27 Nästa möte Styrelsemöte 
Måndag 7/3, klockan 18:30 Romevi 
 
För fika ansvarar: Robert 
 

 
 
 
Robert 

§ 28 Avslutning Mötet avslutades 
 

 


